
 
 

Enkel fråga med anledning av våra äldres 
förutsättningar för en aktiv fritid  
Ställd till Vård- och omsorgsnämndens ordförande Bitte Myrsell (M)  

 

Under ett halvaå r har vi kunnat föö lja debatten öm hur vaå ra aö ldre blir av med lökaler föö r 

sin fritidsverksamhet. Vaövstölar, böktryckeri öch snickeri aö r naågra av de verksamheter 

söm pressas att nu laömna sina lökaler föö r en öviss framtid.  

Den efterlaöngtade löö sningen presenterades föö r naågra veckör sedan öch blev inte mycket 

att glaödjas aå t. Nu ska all denna verksamhet flyttas in i en liten laö genhet paå  

Ormvraåksgraönd, Lillsidan.  

Att trö att vaövstölar, böktryckeri öch snickeri ska faå  plats daö r aö r örimligt öch svaå rt att 

föö rstaå  naö r detta öcksaå  aö r ideella krafter söm uppraö tthaå ller aktiviteter föö r vaå ra aö ldre öch 

söm aö r mycket uppskattade.  Jag har föö rstaå tt att naömnden inte fattat beslut i aö rendet 

utan enbart införmerats. Söm naömndens ördföö rande aö r det ditt ansvar att tillsammans 

med naömnden arbeta föö r att vaå ra aö ldre ska kunna bedriva aktiviteter i aöndamaå lsenliga 

lökaler. 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till Bitte Myrsell (M):  

• Kommer du att ta ansvar för att lösa lokalfrågan för våra äldre?  

• Vad är ditt svar till de berörda föreningarna?  
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